
 

 
 

 

Hantverkargatan 2 

Box 8312 

104 20 Stockholm 

www.stockholm.se/fastighetskontoret 

 

Fastighetsnämnden Utdrag ur protokoll, fört vid 

sammanträde 2015-12-15, § 13 

 

   
 

 Tid Tisdagen den 15 december 2015 kl 16.30 – 17.00 
   

 Plats Glasbruket, Hantverkargatan 3 D 
   

 Justerat Fredagen den 18 december 2015 

  

 

Jan Valeskog Richard Bengtsson 

  

Närvarande  

 Beslutande ledamöter: 

 Jan Valeskog (S) ordförande   

Richard Bengtsson (L) vice ordförande  

 

Margareta Stavling (S)  

Anders Göransson (S)  

Åke Askensten (MP)  

Hanna Begler (MP) 

Mehdi Oguzsoy (V)  

Henrik Sjölander (M)   

Mikael Eskman (M)  

Erika Wing (M)  

Tomas Tetzell (M)  

Helena Eklund (L)  

 
Tjänstgörande ersättare: 

Lars Arell (S)  för Maria-Elsa Salvo (S) 

 
Ersättare: 

  

Anny Sandgren (S)  

Birger Kato (S)  

Anna Forssell (S)  

Martin Hansson (MP)  

Sanna Sjögren (V) 

Elisabeth Hellström (M)  

Per Melin (M)  

Leif Bokström (M)  

Gunnar Würtz (L)  

Per Ankersjö (C)  

Lisa Fuglesang (KD)  

  

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Åsa Öttenius, Ann-Sofie Chudi, Jenny Holmberg, 
Carina Jonsson, Christine Oljelund, Jenny Rydåker, Anna Wahlström och 
Pontus Werlinder samt personalföreträdarna Birgitta Andersson och Reza 
Etemad §§ 1-17 och borgarrådssekreteraren Karin Kolk. 

 



 

 Fastighetsnämnden  
 

 Sida 2 (2) 

 

  

 

 

 
 

 

Hantverkargatan 2 

Box 8312 

104 20 Stockholm 
www.stockholm.se/fastighetskontoret 

 § 13 
Konsekvenser av exploatering av idrottsmark på 
Nockebyhovs bollplan. Redovisning 
Dnr 4.3-469/2015 
 
Beslut 

Fastighetsnämnden beslutar enligt kontorens gemensamma förslag: 

 

1 Fastighetsnämnden beslutar att godkänna redovisningen.  

 

2  Fastighetsnämnden beslutar att godkänna att en mindre del av 

idrottsmarken, enligt markering på ortofoto på sidan 2 i 

tjänsteutlåtandet, överförs till trafikmark för att möjliggöra 

föreslagen breddning av Tyska Bottens väg och 

fastighetsnämnden förutsätter att motsvarande återställ-

ningsåtgärder för att behålla bollplanen i ett förskjutet läge 

bekostas av exploaterings-/vägprojektet. 

 
Handlingar i ärendet 

Fastighetskontorets och idrottsförvaltningens gemensamma 

tjänsteutlåtande från den 19 november 2015. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Jan Valeskog (S) finner att nämnden beslutar enligt 

kontorens gemensamma förslag.  

 

 

 

 

 Vid protokollet 

 Jenny Holmberg 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________  

 


